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Vragen van de leden Jasper van Dijk en Smits (beiden SP) aan de minister 
van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over steeds lager opgeleide 
mbo-docenten (ingezonden 13 januari 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat leraren in het mbo (middelbaar beroeps-
onderwijs) steeds lager opgeleid zijn?1 

Vraag 2
Wat vindt u van de voorspelling van het Centrum Arbeidsverhoudingen 
Overheidspersoneel (CAOP) dat het aantal onbevoegde docenten in het mbo 
de komende jaren zal toenemen? Zo neen, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het zorgelijk is wanneer het aantal bevoegde leraren in 
het mbo nog verder afneemt, aangezien nu al maar liefst 15% van de 
docenten in het mbo geen lesbevoegdheid heeft? Zo neen, hoe is dit te 
rijmen met uw actieplan voor het mbo waarin u spreekt over het professiona-
liseren van docenten?2 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het zorgelijk is dat driekwart van de docenten in 
het mbo zonder lesbevoegdheid, geen opleiding volgt om alsnog de vereiste 
papieren te halen? Zo neen, welke waarde hecht u aan een de bevoegdheid 
van docenten in het mbo? 

Vraag 5
Bij welk percentage leraren in het mbo met een lesbevoegdheid bent u 
tevreden over het opleidingsniveau van het docentencorps? Welke concrete 
doelstelling voor de komende twee jaar stelt u zichzelf? 

1 http://www.trouw.nl/tr/nl/4492/Nederland/article/detail/3106601/2012/01/05/Leraar-mbo-lager-
opgeleid-en-vaak-afkomstig-uit-bedrijfsleven.dhtml

2 Actieplan mbo «Focus op Vakmanschap 2011-2015» (Kamerstuk 31 524 nr. 88).
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Vraag 6
Welk budget is exact beschikbaar om onbevoegde leraren in het mbo aan een 
lesbevoegdheid te helpen, nadat andere prioriteiten voor het mbo hiervan zijn 
afgetrokken? Hoeveel opleidingen om een lesbevoegdheid te halen kunnen 
daarvan betaald worden?
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